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LANDING CRAFT, TANK LCT(6)
About the Landing Craft, Tank LCT(6) :

With 965 units built from August 1943 to December 1944, the LCT(6), for Landing Craft, Tank (6), is the 

most numerous type of the US LCTs. Slightly larger than the earlier LCT(5), its main advantage was in the 

possibility to load vehicles by the rear door, and unload them by the front one. This made rotations to the 

beaches far more easy. LCT(6)s took part to the D-Day landings and amphibious operations in the Pacific, 

many of them were transfered to Great Britain during the War, and many others to occidental navies after. 

À propos des Landing Craft, Tank LCT(6) :

Avec 965 unités construites d’août 1943 à décembre 1944, le LCT(6), pour Landing Craft, Tank (6), 

constitue la version la plus nombreuse de la famille des LCT. Légèrement plus grand que la version 

précédente, il offrait l’avantage de pouvoir être chargé par l’arrière grâce à une porte. Les opérations 

de manutention en étaient grandement facilitées, et les rotations vers les plages améliorées. Ils ont 

participé aux débarquements de Normandie et du Pacifique, bon nombre a été transféré à la Grande-

Bretagne pendant la guerre, puis aux marines occidentales par la suite. 
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STEP 2
LCT 6 STERN

5

6

13

8

8

17
13

12

19

22

13
9

10

23
21

18

7

A

B

7



5

9

13

13

8

16 13

1

4

3

2

5



6



12

9

15

9 22

23

9

21
20

8

14

8

11

25

6

22

18



7

STEP 3

STEP 4
SHERMAN M4 & M7
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DECORATION
LCT 6 AT NORMANDIE
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LCT 6 IN THE PACIFIC
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